
                             

 

 

Jaarverslag 2024 

Het jaar 2024 is voor het bestuur van de Vrienden van St.Barbara en Mgr.Bekkerhuis heel rustig 

verlopen Reden hiervan is dat er vanuit de organisatie geen subsidieverzoeken zijn binnen gekomen 

waardoor de noodzaak om te vergaderen niet aanwezig was. 

Het voornemen was om drie maal te vergaderen, nl. op 5 februari – 3 juni – 25 november. Alleen de 

eerst geplande vergadering van 2024 is doorgegaan. 

Regionale vergadering Vrienden Stichtingen Laverhof. 

Op 26 maart 2024 heeft er een overleg plaats gehad met alle Vrienden Stichtingen van Laverhof. 

Deze keer was het retraitehuis in Uden onze gastheer.                                                                                                                                  

Het doel van dit overleg is nadere kennismaking met elkaar als Vriendenstichtingen en informatie-

uitwisseling  over de ondernomen activiteiten.                                                                                                                                              

De bestuurder van Laverhof, John Moolenschot, was aanwezig om toelichting te geven over het 

gevoerde beleid en over de plannen voor de nabije toekomst. 

Rabo Clubsupport 

Ook in 2024 heeft onze stichting mee gedaan met de Rabo Clubsupport actie. Dit is een jaarlijks 

terugkerende actie die voor onze stichting een mooi bedrag oplevert.                                                                                                   

In 2024 heeft deze actie voor ons € 365 opgeleverd. Weliswaar  minder dan voorafgaande jaren, 

maar toch nog altijd zeer de moeite waard. 

Overzicht ontvangen bedragen: 2024: € 365 

                                                          2023: € 465 

                                                          2022: € 488 

                                                          2021: € 424 

Honorering subsidieverzoeken. 

In 2024 zijn er geen subsidieverzoeken binnen gekomen. De bescheiden uitgaven zijn gedaan voor 

gehonoreerde verzoeken uit 2023 .Dit betreft Qwiekmodule en bloemen.                                                                                          

De suggestie is gedaan om de binnentuin van het Mgr. Bekkershuis structureel te sponseren voor 

onderhoud. Deze binnentuin mag er wat fraaier uitzien, waardoor deze tuin meer uitnodigt om 

hiervan gebruik te maken. 

In 2024 bestond het bestuur uit: 

Manon van Dinther, voorzitter                                   Wim van Meijl, secretaris 

Toos Loeffen, penningmeester                                   Geertje van Schaaijk, bestuurslid 


